
Протокол №1 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

 

7 вересня 2023 року                                                                              м. Конотоп 

 

Присутні: 15 

Голова студентської ради коледжу – Анастасія Москаленко 

Заступник голови студентської ради – Дар’я Харченко 

Секретар – Тетяна Шадоріна  

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: -3 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Затвердження плану роботи студентської ради на 2023-2024 н. р. 

2. Форма організації навчально-виховного процесу з 1 вересня 2023 року. 

3. Обговорення питання довиборів в студентську раду коледжу. 

4. Складання перспективного плану роботи щодо участі студентської молоді в 

фестивалях, конкурсах, змаганнях та акціях на Міжнародному, 

Всеукраїнському, обласному та міському рівнях. 

5.Обговорення питання підготовки заходів до Дня захисників та захисниць 

України. 

6. Обговорення Кодексу академічної доброчесності коледжу. 

1.Затвердження плану роботи студентської ради на 2023-2024н.р. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради Анастасію Москаленко, яка ознайомила 

присутніх зі змістом плану, який розроблений відповідно до традиційних свят 

та основних заходів. 



УХВАЛИЛИ: затвердити план роботи студентської ради на 2023-2024 н .р. 

 2. Форма організації навчально-виховного процесу з 1 вересня 2023 

року. 

СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР, Ольгу Мельник, яка повідомила, що 

потрібно погодити рішення адміністративної ради про змішаний формат 

навчання: 

- переважна більшість студентських груп виходять на очне навчання; 

- для отримання можливості навчатись на дистанційній формі навчання 

студенти (чи їх батьки) пишуть заяви на ім’я директора 

коледжу,списки щодо форм навчання формують завідувачі відділень. 

УХВАЛИЛИ: погодити змішану форму навчання. 

3.Обговорення питання довиборів в студентську раду коледжу. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради Анастасію москаленко, яка повідомила, 

що в даний час в складі студентської ради не повна комплектація секторів 

діяльності. Зосередила увагу на тому, що потрібно з відповідальністю підійти 

до вибору кандидатів в студентську раду, адже ефективність діяльності ради 

залежить від якісного складу учасників. 

УХВАЛИЛИ: провести конференцію діючої студентської ради для бажаючих 

вступити до самоврядування. 

4. Складання перспективного плану роботи щодо участі 

студентської молоді в фестивалях, конкурсан, змаганнях та 

акціях на Міжнародному, Всеукраїнському, обласному та міському 

рівнях. 

 

СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР, Ольгу Мельник, яка повідомила, що 

в країні війна, гинуть найкращі сини та доньки України. Ми з гідністю тримаємо 




